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Akademický senát Vysoké školy polytechnické Jihlava  

 
                 

     
 

Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 
č. 10/2014 ze dne 19. listopadu 2014 

 
Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK):          9       (viz prezenční listina) 
       za studentskou komoru (dále jen SK):            4  (viz prezenční listina) 
  
Hosté: Mgr. Bohumír Machovec, Ph.D. – odstupující předseda AS, doc. MUDr. Václav 

Báča, Ph.D. – rektor, Ing. Jakub Novotný, Ph.D. – emeritní rektor, Mgr. Ivana 
Brychtová a Ing. Michal Hadinec, Ph.D. – členové volební komise (pouze 
během jednání o bodu 1)    

Omluveni:  senátoři Alena Koblicová, Ing. Oldřich Rambousek, Ph.D.  
 
Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu z celkového počtu 15, zasedání 
bylo usnášeníschopné (počet členů akademické komory na začátku jednání 9, během jednání 
odešla senátorka RNDr. Jitka Ryšková). 
 
Dr. Machovec jako předseda odstupujícího Akademického senátu přivítal nově zvolené 
senátory a přítomné hosty na ustavujícím zasedání nového Akademického senátu VŠPJ  
a navrhl hlasovat o schválení programu, ověřovatelů zápisu a zapisovateli. 

 
Program:  
1) Zhodnocení voleb 
2) Volba předsednictva 
3) Různé  
 
Schválení ověřovatelů zápisu  -  Jakub Čermák, Mgr. Martina Černá, Ph.D., a zapisovatelky – 
Hana Pospíchalová (vedoucí kanceláře rektora)    
Hlasování: 
ANO =  13   NE =  0 ZDRŽEL SE =  0  SCHVÁLENO   
 
Schválení navrženého programu. 
Hlasování: 
ANO =  13       NE =  0 ZDRŽEL SE =  0  SCHVÁLENO   

 
Před zahájením jednání o prvním bodu požádal o slovo rektor školy, který poděkoval 
bývalým členům orgánu a poblahopřál nově zvoleným senátorům. Dále jednání řídil 
dr. Machovec.   
 
1. Zhodnocení voleb 
Za přítomnosti Mgr. Ivany Brychtové (členka volební komise) a Ing. Michala Hadince, Ph.D. 
(předseda volební komise) bylo konstatováno, že průběh voleb do Akademického senátu byl 
bez komplikací, poděkování si zaslouží celý organizační tým. Drobné formální nedostatky se 
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vyskytly v zápise volební komise. Předseda volební komise sdělil, že tyto opravy nemají vliv 
na výsledek voleb. Opravený zápis podepsaný předsedou a jednou členkou volební komise 
bude společně s prvotním zápisem a ostatními materiály z voleb archivován kanceláří 
rektora. Členové senátu vzali toto sdělení na vědomí. 
Zároveň bylo konstatováno, že prodloužený termín voleb (3 dny) se neprojevil nijak výrazně 
ve zvýšené volební účasti studentů.     

 
2. Volba předsednictva 
Senátorka Ryšková vznesla návrh na tajné hlasování o obsazení funkce předsedy orgánu. 
Hlasování: 
ANO =  13   NE =  0 ZDRŽEL SE =  0  SCHVÁLENO tajné hlasování   
 
Do tajných voleb předsedy senátu byli navrženi tři kandidáti – Mgr. Hana Vojáčková, Ph.D., 
RNDr. Jiří Šíp, Ph.D., a Ing. Irena Fatrová. 
Dále byl navržen postup tajného hlasování tak, že vítězí kandidát s nadpolovičním počtem 
hlasů z celkového počtu členů senátu a pokud ho nedosáhne nikdo v 1. kole, postupují 
do 2. kola dva kandidáti s nejvyšším počtem hlasů. 
Hlasování: 
ANO =  13   NE =  0 ZDRŽEL SE =  0  SCHVÁLEN postup hlasování   
  
Výsledek tajného hlasování (počty hlasů pro kandidáty): 
                       Ing. Irena Fatrová     RNDr. Jiří Šíp, Ph.D.   Mgr. Hana Vojáčková, Ph.D.,  
      1. kolo                7    2    4 
      2. kolo          9                                nepostoupil                                 4 
 
Předsedkyní Akademického senátu VŠPJ byla zvolena Ing. Irena Fatrová. 
 
Dr. Machovec předal řízení zasedání nově zvolené předsedkyni. Rektor školy připomněl, že 
předseda AS se stává rovněž členem kolegia rektora a požádal senátory-studenty o nominaci 
zástupce studentů do tohoto svého poradního orgánu.  
 
Předsedkyně AS následně dala hlasovat o návrhu volit předsedu akademické komory tajnou 
volbou. 
Hlasování (pouze členové akademické komory): 
ANO =  3 NE =  5 ZDRŽEL SE =  1  NESCHVÁLENO tajné hlasování   
 
Do veřejného hlasování o tuto pozici byli navrženi RNDr. Jiří Šíp, Ph.D., a Mgr. Hana 
Vojáčková, Ph.D., z nichž RNDr. Jiří Šíp, Ph.D. obdržel 4 hlasy, Mgr. Hana Vojáčková, Ph.D., 
dostala 3 hlasy, 2 členové akademické komory se zdrželi hlasování. 
Protože žádný kandidát nezískal potřebný počet hlasů, bude se post předsedy akademické 
komory projednávat na příštím zasedání senátu. 
 
Do veřejné volby předsedy studentské komory byl navržen jeden kandidát Jakub Čermák 
z oboru Cestovní ruch, který od členů-studentů získal 3 hlasy, 1 člen se zdržel hlasování. 
 
Předsedou studentské komory Akademického senátu VŠPJ byl zvolen Jakub Čermák.  
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3. Různé 
Dr. Machovec předal novému senátu písemné náměty, kterými by se jeho členové mohli 
zabývat, a upozornil na nutnost zvolení zástupců do Rady vysokých škol. 
 
Z jednání se omluvila RNDr. Jitka Ryšková.   
 
Hlasování o navržených zástupcích VŠPJ do Rady vysokých škol:    
Mgr. Alena Štěrbová     ANO =  11    NE = 0      ZDRŽEL SE = 1    SCHVÁLENA   
Ing. Irena Fatrová          ANO =  11    NE = 0      ZDRŽEL SE = 1    SCHVÁLENA   
Za studenty: 
Jakub Čermák               ANO =  11      NE = 0       ZDRŽEL SE = 1    SCHVÁLEN  
Sandra Vítková            ANO =  11    NE = 0       ZDRŽEL SE = 1    SCHVÁLENA (náhradnice)  
 
 
Na dotaz dr. Machovce v závěru jednání ještě rektor doplnil informaci ohledně sestavení 
svého užšího řídícího týmu, kterou podal při svém nástupu, a to tím, že Mgr. Štěrbová i po 
podzimních komunálních volbách, do kterých kandidovala, bude pokračovat v práci pro VŠPJ 
v tomto užším vedení.     
 
Příští zasedání Akademického senátu VŠPJ se uskuteční v pondělí 8. prosince 2014 v 13:00 
hodin v jednací místnosti 2N051.  
 
 
 
Zapsala:  H. Pospíchalová     ………………..……………………………………..… 
 
Za správnost: Mgr. Martina Černá, Ph.D.               .……………………………………………………….…   

               
             Jakub Čermák    ………….……………………….……………….……. 

      
Předsedkyně AS: Ing. Irena Fatrová                            ………………………….…………………………….… 
 


